

To our valued customers,

March 10, 2025

Over the last 2-3 years, Century has seen the impacts of rising costs through inflationary pressures, rising labor and freight costs and even higher prices for the materials used in business. They are proud to have been able to absorb many of these costs and held our pricing structures for the last 3 years, unfortunately they need to adjust pricing.

Effective June 6th 2025 we will be implementing a 3% price increase on all Century products.

Due to limited availability DOMAN reserves the right to limited purchase quantities.

If you have any questions concerning the price changes, please contact your local DOMAN representative.

Thank you for your continued partnership.

The **DOMAN** Team

Chers clients,

10 mars 2025

Au cours des deux ou trois dernières années, Century a subi l'impact de l'augmentation des coûts par le biais des pressions inflationnistes, de l'augmentation des coûts de la main-d'œuvre et du transport et même de l'augmentation des prix des matériaux utilisés dans le cadre de ses activités. L'entreprise est fière d'avoir pu absorber une grande partie de ces coûts et d'avoir maintenu ses structures de prix au cours des trois dernières années, mais malheureusement, elle doit maintenant ajuster ses prix.

À partir du 6 juin 2025, nous appliquerons une augmentation de prix de 3 % sur tous les produits Century.

En raison de la disponibilité limitée, DOMAN se réserve le droit de limiter les quantités achetées.

Si vous avez des questions concernant les changements de prix, veuillez contacter votre représentant DOMAN local.

Nous vous remercions de votre partenariat continu.

L'équipe **DOMAN**